



Pièces	<b>18 Pièces</b>
Superficie	<b>430 m<sup>2</sup></b>
Référence	<b>MZIG03350</b>
Prix	<b>2 400 000 €</b>

Ménerbes

Maison à vendre (84560)

Au pied du superbe village de Ménerbes, grandiose mas d'origine fin XVIIIème entièrement rénové avec prestations de qualité. Simplicité, authenticité et confort en seraient ses principaux attributs. Absolument au calme dans un environnement bucolique avec belle vue, cette remarquable propriété propose sur environ 400 m<sup>2</sup> habitables 5 chambres, salon, salle à manger, cave à vins... Splendide jardin avec arbres tri centenaires. Le terrain représente 11.492 m<sup>2</sup>. Belle piscine et agréable pool house. Un bien rare en luberon.

*Near the superb village of Ménerbes, splendid "Mas" (Provence old farmhouse) of late 18th century, totally renovated. Simplicity, authenticity and comfort would be its main attributes. Absolutely quiet in a bucolic environment with a beautiful view, this remarkable property offers approximately 400 m<sup>2</sup> of living space including 5 bedrooms, living room, dining room, wine cellar... Charming garden with magnificent three-hundred-year-old trees. The plot of land represent 11.492 m<sup>2</sup>. Beautiful swimming pool with its pool house. A rare property in the Luberon.*

**MICHAËL ZINGRAF CHRISTIES INTERNATIONAL REAL ESTATE GORDES**

358 rue de la Combe - 84220 GORDES

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





[www.maisonsetappartements.fr](http://www.maisonsetappartements.fr)

